
Protokoll från ledningsgruppsmöte, Forskarskolan MIT
Universitetsklubben, Linköpings universitet, 2015 03 25, kl 10-12 

Närvarande: Lars Engwall (ordförande), Sven Carlsson, Bo Edvardsson, Elia Giovacchini 
(doktorandrepresentant) Christina Keller, Jan Ljungberg, Anita Mirijamdotter, Fredrik Nilsson, Birger 
Rapp, Esbjörn Segelod, Henrik Sällberg, Alf Westelius (mötessekreterare), Pär Ågerfalk (föreståndare 
för forskarskolan).  

Anmält förhinder: Lars Bengtsson, Jonny Holmström, Jan Löwstedt, Vivian Vimarlund 

§1 Dagordningen fastställdes 

§2 Föregående protokoll godkändes 

§3 Nya doktorander 2015  
Pär Ågerfalk meddelade att 10 ansökningar om sammanlagt 13 doktorander inkommit. Forskarskolan 
har erbjudít fyra lärosäten sammanlagt 7 doktorander om maximalt 50% finansiering. 
Diskuterades principer för doktorandantagning på olika lärosäten 

§4 Dokumentet över doktorandernas läge gick igenom. Konstaterades att hittills under året har en 
disputation genomförts, tre till är planerade till våren och två efter sommaren. Ytterligare tre 
disputationer förväntas genomföras under hösten. Sammantaget ger det summa nio genomförda och 
planerade disputationer under 2015. 

Beslöts att i dokumentet skapa en ny flik för vilande doktorander, så att de inte ligger i den aktiva 
listan.
Beslöts att ändra kolumnen ”redigerad” till ”kontrollerad”, så att det tydligare framgår när ansvarig 
kontrollerat uppgifterna för respektive doktorand. 

§5 Pär Ågerfalk presenterade det ekonomiska läget för 2015 

§6 Pär Ågerfalk presenterade forskarskolans nya webb. En engelsk version ska tas fram. Den gamla 
.nu-adressen pekar till den nya www.mit.uu.se 

§7 Christina Keller rapporterade från alumnverksamheten Christina, Mentorsprogrammet kommer att 
följas upp. Alumniaktiviteter kommer att planeras till höstens MIT-konferens för att uppmuntra till 
Alumndeltagande. 

§8 Pär Ågerfalk presenterade kursprogrammet för 2015–2016. Noterades att ledamöter gärna får 
anmäla relevanta kurser som inte är MIT-kurser, så att de kan aviseras på MITs webb eller via MIT-
mail. 

§9 Pär Ågerfalk presenterade en ny anmälningsrutin inför MIT-seminarierna, där orsak till eventuell 
frånvaro och dess legitimitet ska anges. Konstaterades att anmälningsfrekvensen till veckans MIT-
seminarier är ovanligt hög, nära 90%-ig, och med endast enstaka som anmält frånvaro. Dock borde 
anmälan vara total. 

Beslöts att ta ut resebidragsreduktion för icke-anmälan. 

§10 UKÄs utvärdering av utbildning på diskuterades. 



Sven Carlsson, Anita Mirijamdotter och Christina Keller meddelade att de är bedömare i pilotstudien 
för utvärdering av forskarutbildning av informatik, Högskolan Väst (som har ”arbetsintegrerat 
lärande” AIL). Det är inte ämnet, det är forskarmiljön man studerar och utvärderar. MIT är ett exempel 
på tillskott till forskarmiljö, och som sådant viktig inte minst för mindre lärosäten. 

§11 Rapport från lärosätena  
Från KaU rapporterade Bo Edvardsson att CTF fått Marie Curie-finansiering för rekrytering av två 

doktorander inom Service Design for Innovation 
Från LiU rapporterade Alf Westelius om medverkan i University of Adelaides Aim for the Stars 

program, samt om forskningssamverkan med MIT-alumner vid olika lärosäten.  
Från UU rapporterade Fredrik Nilsson att Fredrik Tell tillträder en professur i företagsekonomi och att 

Nico Carpentier kallas som professor med inriktning på sociala medier i krigsområden. Vidare 
kommer Uppsala Business Lectures (UBL) att hållas i maj för att kunna få Bob Kaplan som 
gäst. MIT-seminarierna i höst kommer därför inte att samordnas med UBL.  

Från Lund rapporterade Sven Carlsson om försök att anställa Ulrice Schultze som gästprofessor, samt 
anställning av en annan (kvinnlig) gästprofessor 

Från JIBS rapporterade Christina Keller att JIBS fått en treårig EQUIS-ackreditering, som resultat av 
som resultat av en intern självutvärdering av forskarutbildningen där forskarskolans stora 
betydelse som nätverk betonas. 

Från GU rapporterade Jan Ljungberg att institutionen för tillämpad IT rekryterat Urban Ask och Johan 
Magnusson som lektorer till affärssystemcentrum i GU och att man överväger att gå ut med en 
utlysning om ytterligare två eller tre tjänster. 

§12 Beslöts att höstens MITAC 2015 hålls i Uppsala, 5–7 oktober, med ledningsgruppsmöte kl 16 den 
5e (och parallell frivillig doktorandaktivitet), samt heldagarna 6e och 7e som forskardagar, givet att 
doktoranderna bifaller förslaget vid det avslutande seminariet 27 mars. (Doktoranderna kom att ge sitt 
bifall.)

§13 Nästa sammanträde i ledningsgruppen bestämdes till 5 oktober kl 16-18 i Uppsala. 

Jan Ljungberg åtog sig att arrangera MITAC våren 2016 i Göteborg 14-16 mars och Henrik Sällberg 
att arrangera MITAC våren 2017 vid BTH. 

§14 Övriga ärenden 
Christina Keller anmälde att en doktorand frågat om anslag från forskarskolan för programvara i 
forskningen (Envivo). Konstaterades att den typen av kostnader ska bäras av respektive lärosäte och 
att Christina bör svara inte bara doktoranden, utan även den berörda studierektorn. 

Esbjörn Segelod reste frågan om strategisk genomgång om förening av ämnena Management och IT – 
hur få mer integration mellan ämnena i doktorandernas forskning? Esbjörn åtog sig att notera noterar 
några punkter kring detta som diskussionsunderlag inför höstens ledningsgruppsmöte. 

Vid protokollet 

Al Westelius 


